
Z zbora občanov v KS Ajdovščina

Krajani samoprispevek podpirajo

V času razprav o programu novega sa-
moprispevka je bil, poleg ostalih akcij s
tega področja, skllcan tudi zbor občanov v
KS Ajdovščina. Na tem zboru je bila ob-
ravnavana realizacija programa prvega sa-
moprispevka. po katerem je bilo v pretek-
lih petih letih zgrajenih petdeset objek-
tov vzgojno varstvenih zavodov, osnovnlh
šol in njibovih prizidkov ali pa so ti objek-
ti v izgradnji. O tem so bili prikazani tudi
diapozitivi in film.

V razpravi o prvem programu so kraja-
ni želeli pojasnila predvsem za vrtec v last-
nl krajevni skupnosti, ki je v programu pr-
vega samoprispevka, ni pa še zgrajen oz. nl-
ti še ni popolnoma jasna njegova lokacija.
O zadnji predlagani lokaciji tega vrtca, v
Levstikovl ulici. so blli krajani mnen.ja, da
sedaj t& nl ve8 najbol.i ustrezna. Predvide-
va se namreč, da naj bi po tej ulicl iekel

del obvoznic v sklopu Prešernove ceste, to
pa prav gotovo ni najboljši sosed vzgojno-
varstvenega zavoda. To še posebej zato, ker
bo ta nova obvoznica »požrla tudi del vrta,
ki naj bi pripadal vrtcu.

Ta razmišljanja in pa možnost adaptaci-
je z razširitvijo kapacitet na Iastnem tere-
nu so botrovala skiepu zbora, da naj se
vrtec Ajdovščina \z programa prvega samo-
prispevka, če je Ie mogoče, vendarle zgradi
na terenu KS Ajdovščine.

Program izgradnje Samoprispevka II so
delovni ljudje in občani KS Ajdovščina spre-
jeli In potrdill, saj je bilo ugotovljeno, da
je zdravstveni dom v Centru potreben —
sedanja razdrobljenost po različnih objek-
tih, raztresenih po vsej občini in celo lz-
ven nje bistveno zmanjšujejo sposobnost
opravljanja zdravstvenih storitev.
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